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Tid 
Onsdagen den 12 juni kl. 13:00-15:30  

Plats 
Arbetsmarknadsenheten, Verkstadsgatan 3 

Omfattning 
§§16–27 

Närvarande 
Dzenita Abaza Kommunstyrelsen  
Anna Thore   Kalmarsunds gymnasieförbund  
Bitte Gudmundsson Utbildningsnämnden 
Marie Simonsson Utbildningsnämnden 
Leila Ben Larbi  Samhällsbyggnadskontoret  
Peter Akinder  Samhällsbyggnadskontoret 
Patrik Olsen   Socialnämnden 
Richard Deichmann Socialnämnden 
Roger Holmberg  Socialnämnden 
Jenny Melander VIKAB/NIA 
Liselotte Ross Kommunledningskontoret  
Anna Flink   Kommunledningskontoret 
Joanna Talundzic  Kommunledningskontoret  
Emma Sundin Kommunledningskontoret 
Niko Kalcidis  Polisen 
Therese Meiton Linnéuniversitetet 
Bengt Gustavsson Företagarna Kalmar/Nybro  
Sara Åberg  Företagarna 
Per Ekman   Näringslivsenheten  
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Emma Sundin 
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Justerare 
 
 
 
Dzenita Abaza 
Ordförande  

Roger Holmberg 
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§ 16 Inledning  

Dzenita Abaza, ordförande, hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. Samtliga deltagare presenterade sig kort  

 

§ 17 Val av justerare  

Roger Holmberg utsågs att tillsammans med ordförande justera protokollet 

 

§ 18 Fastställande av dagordningen  

Dagordningen fastställdes. Inga övriga punkter anmäldes 

 
§ 19 Presentation av Per Ekman, tillväxtchef i Kalmar kommun  

Per Ekman ny tillväxtchef på näringslivsenheten. Han talade kort om sin 

tidigare bakgrund och presenterade sedan sin verksamhet och dess innehåll. 

Ytterligare talade Per om kopplingen till det brottsförebyggande arbetet. 

Eftersom han och hans enhet jobbar med näringslivet, är enheten en stor 

kontaktyta.  

 

§ 20 Information från chefssamrådet (Anna Flink)  

Anna Flink informerade om nuläget i chefssamrådet. Nu har chefssamrådet 

funnits i ca 1 år. Syftet för chefssamrådet är att samordna barns uppväxtvillkor 

med den sociala hållbarheten som grundplatta. Under året har en lägesbild 

tagits fram och nu vet man var man befinner sig. Anna uttrycker att hon ser 

behov av att jobba med att få in invånare i legala verksamheter. Man har ett 

gediget samarbete med Polisen, men också med andra aktörer. Kalmar är en 

stad som vuxit snabbt och det har medfört segregation och uppdelning.  

Barn och unga påverkas av uppdelningen och även av mediala bilder där man 

lockas att vara tuff. Hur stöttar vi föräldrarna? Det krävs ett relationsbyggande 

och är något som chefssamrådet börjat se över. Hur ska man göra?  

Ytterligare problematik som man tittar på handlar om narkotikan, vapen och 

nyrekryteringen av unga. Under sommaren måste man jobba extra mycket för 

att minska nyrekryteringen. Aktiviteter är viktigt av högsta grad.  

Dzenita lade till att samordningen i chefssamrådet känns bra. Hennes 

upplevelse är att det känns tryggt. Den största utmaningen som hon ser 

handlar om att samla civilsamhället.  
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§ 21 Lägesbild polisen och kommunen + sommaren - Niko Kalcidis 

Polisen  

Niko ger en lägesbild av polisens arbete. Han avger en lägesbild från EST där 

det visar på en nedgång i narkotikabrott. Hans analys av detta är att nedgången 

kan bero på att Kalmar polisen fått låna ut resurser till Malmö inför eurovision. 

Ingen jättestor förändring inom ramen för skadegörelse och våld. Det är 

ganska lugnt. Niko redogjorde även för lokala BRÅ där man har samsyn kring 

frågan. Det finns två ställen som är gula och det är främst Norrliden och 

Berga/Funkabo. Man ser kopplingar till den organiserade brottsligheten och 

Norrliden-nätverket. Det finns ändå en generell bild av att läget är lugnt. Man 

har koll på situationen.  

Inför sommaren är det också relativt lugnt. Många unga som tidigare varit 

springisar/svansar har nu fått högre status och egna springisar/svansar. Något 

som polisen anser som en oroande utveckling. Det som är svårt är att man 

under sommaren inte kan ha samma ögon som under resterande delar av året. 

Man får sätta ut prioriteringar inför sommarperioden.  

Niko talade även om EU-valet och att det inte hade skett några incidenter. 

Valdagen hade varit lugn och fint.  

Peter Akinder tog upp ett förslag om en permanent närvaro för Polisen i 

Norrliden. Det borde finnas en polisstation i Norrliden menade han, det 

offentliga har dragit sig tillbaka och det finns en oroande utveckling att man 

endast dyker upp i Norrliden när man vill invånarna där något.  
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§ 22 Uppföljning samverkan mellan polis och kommun Niko Kalcidis & 

Anna Flink  

Talade om frågan med medborgarlöften. Niko talade om vikten av att dessa 

löften ska komma från våra medborgare. Det är ett samarbete där kommunen 

egentligen inte är särskilt delaktiga, bara att de bekräftar och samarbetar kring 

detta. Samverkan med Kalmar kommun handlar i största del om 

samverkansinsatser kopplat till narkotika. Anna lägger till att det är polisen som 

tar fram dessa och Kalmar kommunen står enade med polisens framtagande. 

Kalmarborna har sedan ett par år tillbaka talat om tryggheten, otryggheten och 

trafiken som mest aktuellt för medborgarlöften. Det finns idag en åtgärdsplan 

och Niko visar Embrace. Önskar fastighetsägarnas input i Embrace.  

 

§ 23 Åtgärdsplan & medborgarlöften Niko Kalcidis & Anna Flink  

Lägesbilden kopplat till brott antagen i KS under maj månad. En åtgärdsplan 

kopplad till områden ska tas fram. Vad behöver Kalmar? Det talas om upplevd 

otrygghet. Åtgärdsplanen kommer titta på riskfaktorer, skydd och trygghet i 

olika områden. Man kommer även titta på möjligheten att öka aktiviteter på 

dessa platser. Områdena är 

• Norrliden 

• Berga/Funkabo 

• Oxhagen  

Kalmar har hög statistik för sexualbrott. Man vill att unga ska leva liv fritt 

från kriminalitet. Det finns behov av att öka kunskapen om kriminell ekonomi 

i näringslivet, minska nyrekryteringen och tvättade pengar. Ytterligare har man 

koll på den våldsbejakande extremismen. Polisen och Kalmar kommun jobbar 

nära varandra. Polisen jobbar väl med mäns våld mot kvinnor och våld i nära 

relationer. Där man även samlar in statistik.  

 

§ 24 Sommaren 2024 (laget runt)   

Verksamheterna redogjorde för vad som händer hos de under sommaren 

Utbildningsnämnden: 

• Se till att barnen är kvar på fritids över sommaren  

KSGYF: 

• Vuxenutbildning under sommaren  

• Egen tappning av SIGG och SSPF 
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Socialnämnden:  

• Verksamheten öppen som vanligt – sommarvikarier är insatta  

• Missbruk Vuxen  

• Daglig verksamhet har stängt, försöker få in andra aktiviteter under 

sommaren. Kopplat till mötesplatser.  

• Rutiner fortsätter som vanligt  

Arbetsmarknadsenheten:  

• Sommarjobb-satsningar. Prova på praktik 300 platser där endast 39 

personer hoppat av på grund av att man fått annat jobb.   

• Integra – öppet under sommaren och har fokus på aktiviteter i form av 

CV-skrivning 

• VIKAB - öppet förutom 3 veckor under sommaren  

Företagarna: 

• Ideellt arbete 

• Fokus teknik  

 

§ 25 Information om sommarens aktiviteter kopplat till ”Ett Kalmar för 

alla” Joanna Talundzic  

Temat för denna utlysning är ”Sommarkativiteter, en trygg och meningsfull 

fritid för alla åldrar”. Med särskild betoning på ”Alla barns och ungas rätt till en 

meningsfull tid under sommarlovet”.  

I denna omgång, har nio projekt föreslagits för beviljande. Åtta av dessa har 

fokuset att skapa sommaraktiviteter för barn under sommarlovet. Det nionde 

projektet avser att fortsätta med RFSL:s tidigare projekt som syftar till att skapa 

meningsfulla mötesplatser för HBTQIA+ personer i kommunen. De beviljade 

ansökningarna bedöms nå olika målgrupper och erbjuda en bredd av aktiviteter 

som är både riktade och öppna för alla. 

De som blivit beviljade:  

• RFSL – Fortsättning av ”Queerhänget” 

• Skälby 4H Sommarläger med Abbes 4H kommer dock inte att 

genomföras. Återbetalning av pengar kommer ske  

• Kalmar United - Sommaraktiviteter för barn och familjer i Oxhagen 

och Norrliden 

• FC Kalmar – Sommaraktiviteter i Norrliden och Oxhagen 

• Friskis och Svettis sommarläger  
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• KFUM Basket – Sommaraktiviteter i Långviken  

• Kalmar Stadsmission -Sommarläger  

• Active 0480 – Sommaraktiviteter i Skateparken i Norrliden  

• Kalmar FF med Hjärtat – ”Summerboost på Fredriksskans”  

 

§ 26 Övriga frågor 

Inga övriga frågor  

 

§ 27 Avslutning 

Dzenita Abaza avslutade mötet. Nästa möte är den 2 oktober  

 

 

 

 

 

 

  


